

功得電子工業股份有限公司

CONQUER ELECTRONICS CO., LTD.

產品變更通知單

Product Change Notification

日期(date):20200715

客戶 (Customer)	Anglia Components Ltd.
主旨(Subject)	部分商品停產通知 EOL notice for partial products
預估生效日期 (Estimated effective date)	2020/07/15

說明(Description):

親愛的客戶：

首先感謝您對我們的長期支持，希望您繼續使用本公司產品。

本公司根據市場動向的變化，並且為了能夠適時穩定地提供滿足客戶要求的產品，正在對本公司的產品進行必要的整合，所以本公司決定將於中止下述產品的生產。謝謝您的理解。

Dear Customer：

Thank you for your long-term support. In order to follow the change of market trend and provide customer required product steadily and in a timely manner. We will perform the product integration and announce discontinuance for partial products. We apologize for the inconveniences and please kindly understand.

EOL products and recommended replacement products are as following table:

停產商品品名 EOL products	替代商品品名 Recommended replacement products
CQ-206B (RoHS)	CQ-206S (RoHS)
CQ-211T (PF)	CQ-211P (RoHS)
CQ-211T TERMINAL	NA
CQ-2008 (PF)	CQ-200N (PF)
CQ-450D (PF)	NA
TERMINAL "C" (PF)	NA
CQ-219C	CQ-520B (RoHS)
CQ-219C (RoHS)	CQ-520B (RoHS)
CQ-219C-0 (RoHS)	CQ-520B-0 (PF)
CQ-203D (PF)	CQ-203S (C)(PF)
CQ-203S (Q) (PF)	NA
CQ-201N 0.7 (T)	NA
CQ-201NI-A (PF)	CQ-201NI (PF)
CQ-201NI (Q)	NA
CQ-201NR	NA
MSOO-1 (PF), 102-039, 102-037, 102-032, 102-031, 102-005	NA

商品已停產，庫存售完為止。

關於上述停產產品的對應事宜，請與本公司銷售人員或代理商聯繫。

The goods have been discontinued until stock last.

Please contact our sales staff or agent for the corresponding matter of the above-mentioned discontinued products.

收到此通知，請於 7 日內回簽。若有任何問題請告知，7 日後若無收到貴公司反應，將認為貴公司同意此通知。

Please reply your signature or response within 7 days when you receive this notice. If you have any question, please contact with us. If we don't receive your any response after 7 days, you will be considered to agree to this notice.

客戶確認
及意見

(Customer confirm
and opinion)

QS-7.3-0200.04